
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:   5777/13.12.2023    

 
PROCES VERBAL 

 

      Incheiat astăzi 13.12.2023,    în şedinţa ordinară   a Consiliului local al comunei Mioarele 

, convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

prin Dispoziţia primarului nr .152/ 07.12.2023  
 

       In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca Ana   la şedinţă participă  11 

consilieri din cei 11 consilieri locali în funcţie.  

     In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările 

ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ nr. 61 din 30 aprilie 2020) 
 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 

"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în 

funcţie. Se consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea 
oricăror mijloace electronice.", la sedinta  participarea este  on line  prin mijloace 

electronice ( camera audio video a grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele ) , 
 

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , doamna 

Balan Raluca Ana -secretarul general al comunei Mioarele, domnul contabil Sucu Razvan   
, doamna Pirnuta Claudia – asistent social  

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion   citeste ordinea de zi  

     1.   Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor  anterioare a  Consiliului Local al comunei 
Mioarele ,jud Arges   

     2.   Proiect de hotarare   privind rectificarea bugetara a bugetului de venituri si 
cheltuieli al comunei Mioarele  pe anul 2023  

                                                                    Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe  
      3.     Proiect de hotarare   privind  aprobarea impozitelor  si taxelor locale,   precum 
si a taxelor speciale, pentru anul fiscal 2024  
                                                                                  Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea numarului de asistenti personali pentru 
persoanele cu handicap grav si a numarului de indemnizatii lunare cuvenite 
parintilor sau reprezentantilor legali ai copilului cu handicap grav ori 
reprezentantii legali ai acestora incepand cu 01.01.2024 . 

 
                                                                               Initiator : Primar Sucu Gheorghe  
         5.Proiect de hotarare privind  desemnarea reprezentanților Primarului si  
Consiliului local în Consiliul de administrație al  Școlii Gimnaziale ,,Mioarele, pentru 
anul școlar 2023--2024.  



 Supun la vot ordinea de zi  

Se voteaza in unanimitate ordinea de zi  

1. Trecem la punctul 1  
1.Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor  anterioare a  Consiliului Local al comunei Mioarele 
,jud Arges   

Domnul presedinte de sedinta _ Supun la vot  pe rand procesele verbale ale sedintelor 

anterioare  pv . 5630/27.11.2023 , 5739/08.12.2023   

Se voteaza in unanimitate procesul verbal al sedintei nr 5630/27.11.2023  

Se voteaza in unanimitate procesul verbal al sedintei nr  5739/08.12.2023   

2. Trecem la punctul 2 
     2.   Proiect de hotarare   privind rectificarea bugetara a bugetului de venituri si 
cheltuieli al comunei Mioarele  pe anul 2023  
                                                                            Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe  
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Dau cuvantul domnului contabil sa ne explice 
mai bine  
Domnul contabil Sucu Razvan : Am primit niste banuti , aveti deja adresele , sunt banuti cu 

dedicatie , pentru plata indemnizatiilor persoanelor cu handicap si a asistentilor personali , 

apoi mai avem 2700 lei repartizati pentru PNRR – ceilalti pentru functionare – 3000 lei pentru 

biblioteca – n am reusit sa acoperim salariul , iar la sectiunea dezvoltare , diferenta  

Domnul primar  Am incheiat contractul de finantare pentru reabilitarea Caminului Cultural 

Suslanesti si a Dispensarului veterinar , suma totala este de 1963 mii lei din care cheltuielile 

neeligibile 768 mii lei , pe PNRR  

Domnul consilier Grecu  Adica toata lucrarea este de 19 miliarde iar contributia noastra este 

de 8 miliarde . pai mai bine dam o bomba , o demolam si o facem din nou ca iesim mai ieftin . 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Alte discutii ? Daca nu mai sunt eu zic sa supunem 

la vot , situatia e clara , aveti materialele .. 

Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 61 , 11 voturi pentru  

3. Trecem la punctul 3 
      3.     Proiect de hotarare   privind  aprobarea impozitelor  si taxelor locale,   precum 
si a taxelor speciale, pentru anul fiscal 2024  
                                                                                  Initiator: Primar ,Sucu Gheorghe 
 
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  Domnul contabil ne spune mai multe  

Domnul contabil Sucu Razvan  E vorba de impozitele si taxele pe care le vom percepe in 

2024 , dumneavoastra aveti materialele cu propunerile noastre , S au adaugat 13,8 %  in 

aprilie . 

Impozitele pe teren , auto , raman la  fel , propunerile noastre sunt sa marim taxa la bransarea 

in reteaua de apa  de la  235 lei  la 500 lei . 

Domnul consilier Dobrin  Dupa ce ca nu e apa , marim si taxa ! 

Domnul viceprimar E vorba de taxa de bransare ... 

Domnul consilier Grecu Eduard  Se justifica taxa , sa stiti ! 

Domnul contabil Sucu Razvan La adeverinte propunem o majorare de la 5 lei la 10 lei  

Doamna secretar doreste sa introducem o noua taxa . 

Doamna secretar Da ! Este vorba de taxa de legalizare copii conforme cu inscrisurile , fara 

cele sub semnatura privata . Dupa cum stiti , cadastrarea este in desfasurare , deja facem 

dosare beneficiarilor si trebuiesc legalizate diversele acte , exista o stampila speciala pentru 

asta .. 

Domnul contabil Sucu Razvan Da! Si propunerea noastra este de 10 lei  



De asemenea taxa de inchiriere a spatiilor – la Caminul Cultural Matau – majorari in functie 

de cate zile inchiriaza locatia .Taxa inchirere 1 zi – de la 600 lei la 1000 lei , taxa inchiriere 2 

zile  de la 800 – 1300 si 3 zile de la 1000 la 1500 lei  . 

Domnul consilier Postoaca E cam mult ! In loc sa i incurajam !! 

Domnul primar Nu e mult ! 

Domnul viceprimar Daca inchiriaza un cort e 1500 lei , fara utilitati . La noi e apa , lemne , 

curent .. 

Domnul primar  Ca sa putem sa mai luam cate ceva!!  

Domnul consilier Postoaca E aproape dublat ! E mult dintr o data ! Daca cresterea se facea 

gradual ..nu se simtea !Asa dintr o data e mult ! 

Domnul primar Ne trebuie vesela , farfurii . Am mai luat carafe , cosuri de paine  

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Deci , pana la urma ? Cum facem ? Pentru o zi de 

la 600-1000 lei ?  

Domnul consilier Postoaca La Brad se consuma cel mai mult curent ca se danseaza . 

Domnul contabil Sucu Razvan Hai sa zicem 1200 lei , 2 zile ca pe 3 zile nu prea se mai face  

Domnul contabil Sucu Razvan  La farmacie taxa de inchiriere 1360 lei plus jumatate din 

curent ,cam 1500 lei pe an  

Domnul consilier Grecu Putin ! Cine n ar vrea sa stea intr un spatiu cu 3000 lei pe an ? 

Domnul contabil Sucu Razvan  Inchirierea cazanului de tuica de la Suslanesti – n am mai 

umblat ..a ramasa tot asa . 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Nu mai trebuie umblat acolo ! 

Domnul consilier Grecu Acolo nu se lucreaza in fiecare zi ! Dar la farmacie , macar 1500 lei  

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Haideti sa ne intoarcem la camin .. 

Domnul consilier Postoaca La inmormantari ? 

Domnul contabil Sucu Razvan La parastas e gratis , doar la pomeni percepem taxa  

Domnul consilier Postoaca Taxa de intrare pentru evenimente ? 

Domnul contabil Sucu Razvan Este ! Dar nu s a mai desfasurat nimic ! 

Domnul consilier Postoaca  Cabinetul medical ? 

Domnul contabil  Avem comodat ! 

Domnul consilier Postoaca Era mai bine o concesiune , inchiriere ! 

Domnul primar Trebuie sa cream conditii , suntem obligati ! Am vrut sa luam magazinul dar 

cred ca ma las pagubas , se tine la pret si mai bine facem altceva cu banii .. 

Domnul contabil  La farmacie spatiul inchiriat este de 16 mp , iar chiria este de 100 lei /mp , asta 

inseamna 1600 lei + jumatate din curentul consumat . La camin  ramane 600  lei  –  închirierea  localului  

pentru  bradul  nunţii;1.000  lei  –  închirierea  localului  pentru  1  zi ;1.300  lei  –  închirierea  localului  
pentru  2  zile; 1.500  lei  –  închirierea  localului  pentru  3  zile; 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Deci ! Ne am inteles ! Mai sunt discutii ? Supunem 

la vot ?  

Nemafiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 62 cu 10 voturi pentru , 

o abtinere – domnul consilier Dobrin Alexandru   

Trecem la punctul 4 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea numarului de asistenti personali pentru 

persoanele cu handicap grav si a numarului de indemnizatii lunare cuvenite 
parintilor sau reprezentantilor legali ai copilului cu handicap grav ori reprezentantii 
legali ai acestora incepand cu 01.01.2024 . 

                                                                                       Initiator : Primar Sucu Gheorghe  
 
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  E vorba de aprobarea numarului de posturi , asta o 

facem in fiecare an . 



Doamna asistent social Pirnuta Claudia   Avem 10 contracte de munca . Anul trecut am 

facut suplimentare de posturi pana la 15 . Anul acesta propunerea este sa ramana tot 15 . Sunt 

23 de indemnizatii de handicap dar acestea nu sunt conditionate , este in functie de optiunea 

persoanei . 

Domnul consilier Grecu Eduard Ce bine o fi de unii . E bine ca sunt mai multe posturi decat 

incadrati . 

Doamna asistent social Pirnuta Claudia Daca asta e legea , n avem ce sa facem ¡ Consiliul 

Judetean da 90 % din plata asistentilor personali si a indemnizatiilor de handicap . 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Daca nu mai sunt discutii , supunem la vot ,  

Domnul consilier Grecu  Sunt total impotriva ¡  

 

Se voteaza HOTARAREA NR 63 cu 10 voturi pentru si 1 impotriva – domnul consilier 

Grecu Eduard  

 Trecem la punctul 5 
 

         5.Proiect de hotarare privind  desemnarea reprezentanților Primarului si  
Consiliului local în Consiliul de administrație al  Școlii Gimnaziale ,,Mioarele, pentru 
anul școlar 2023--2024.  
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  Dupa cum stiti , a plecat domnul Deca – 

dumnealui era reprezentantul prmarului in Consiliul de administratie al scolii gimnaziale 

Mioarele si trebuie sa desemnam alti reprezentati .. 

Domnul primar Din partea primarului o desemnez pe doamna secretar Raluca Balan in 

Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale Mioarele . 

Domnul presedinte Zipis Ion Din partea Consiliului local Mioarele eram eu desemnat ..va 

rog sa faceti propuneri .. 

Domnul viceprimar  Ramaneti tot dumneavoastra ! Eu propun sa ramaneti in continuare ! 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion Daca nu mai sunt alte propuneri , eu sunt de acord! 

Nemaifiind alte propuneri , se supune la vot si se voteaza    HOTARAREA NR 64  cu 11 
voturi pentru . 

Trecem la punctul 6 
6.Diverse  

Domnul consilier Postoaca Damian Am tot zis de doua oglinzi la intersectie .... 

Domnul consilier Dobrin Alexandru La Suslanesti trebuie becuri la iluminatul public ! 

Domnul primar Deocamdata nu putem cumpara nimic ! Dar sa vad ce fac la Bucuresti , 

trebuie sa merg sa inchei contractul cu iluminatul public . Si daca reusim si baietii astia se 

misca repede , le refolosim pe cele pe care le da jos !  

Domnul consilier Spinu Vergiliu Faceti ceva ca la Suslanesti in 400 m nu avem deloc 

lumina . 

Domnul consilier Postoaca Damian  Iluminatul public pe perioada sarbatorilor sa fie 

toata noaptea ! 

Domnul consilier Dobrin Alexandru Da ! Sa mearga si noaptea! 

Domnul viceprimar  Da ! O sa fie ! 

Domnul viceprimar De cadouri am vorbit ! Le luam luni , vor veni copiii la scoala sau 

merge noi si la Suslanesti fixam o zi  si mergem si la copiii de acolo ! O sa anuntam ! De 

asemenea as dori sa anunt in sedinta ca primaria nu mai poate folosi masina institutiei . 
Am dus Duster ul la ITP , au gasit seria sudata si au blocat o RAR ul .  

Domnul consilier Grecu  Cine a constatat ? 

Domnul viceprimar Inginerul care a facut inspectia ! A transmis imediat la RAR  si ne au 

blocat o . Am fost apoi cu ea la RAR si masina nu mai are voie sa circule pe drumurile 

publice .  



Domnul consilier Dobrin Pana acum cum a facut ITP ul ? 

Domnul viceprimar Nu stiu !Probabil acum a crapat kit ul si s a vazut sudura !  

Domnul consilier Matei  Nu mai merg manevrele cum mergeau ! 

Domnul consilier Grecu  Cine a gresit , sa plateasca ! Va indreptati impotriva celui care a 

facut magaria asta ?Asta e de noaptea mintii ! Cum sa schimbi seria ?  

Domnul viceprimar Bineinteles ca am facut hartii ! Acum asteptam ! Ideea e ca nu avem 

masina si trebuia sa stiti si dumneavoastra ce se intampla ! 

 
 
Nemaifiind discutii se declara sedinta inchisa la ora  13,30  . 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal 

 

 

Presedinte de sedinta                                                               Secretar general comuna 

Zipis Ion                                                                                          Balan Raluca Ana  
 


